
                                                  číslo materiálu:  

Osadní výbor: Žižkov Vrchlice  (Žižkov HD) 

Datum: 01.06. 2023   18:00 hod    

Přítomni: 
 
 
Omluveni: 
 
Neomluveni: 
Host: 

Pospíšilová Martina, Šrajbrová Anna, Vlachová Linda, Kadečka Tomáš, Klečák Jiří, Materna 
Petr 
 
Šáňa Jan, Votavová Hana, Treml Josef, Březinová Gabriela, Gryč Tomáš, Vičarová Barbora, 
Vepřková Dana 
 
 

Gestor RM: Tomáš Morawski  

Příští jednání: 7.9.2023 18:00   

 
1) Program jednání komise včetně krátkého komentáře: 

Stav požadavků ze zápisu z jednání dne 4.5.23: 
 
A) Žádost o vložení přehledné mapy MHD jako barevný list do Kutnohorských listů 
Gestor RM: Barevná mapa MHD bude v příštích Kutnohorských listech. 
B) Žádost o zveřejnění informace v Kutnohorských listech, že nesmí dojít k situaci, kdy cestující v MHD 
neobdrží jízdní lístek po zaplacení 
Gestor RM: Nemělo by se již stát, že by pasažér neobdržel lístek. 
C) Žádost o zřízení „místa k přecházení“ u MŠ Pohádka a současně se dotazujeme, zda by šlo udělat 
„místo pro přecházení“ i v již poptávané Táborské ulici u autobusové zastávky, kde je zatím 
požadovaný přechod pro chodce v nedohlednu 
Gestor RM: 

− Odbor Správy majetku dostal za úkol vytvořit přechod u MS Pohádka. 
− Snahou města je přesun autobusů od místa u MS Pohádka do ul. Kremnická (u obchodu 

Dospiva). 
− Místo pro přecházení v Táborské ulici stále není vyřešeno. OV opětovně žádá o projednání. 

D) Žádost o opravu cest Na Bylance a Do Polí 
Gestor RM: Bude řešeno Správou majetku do 30.6.23. 
E) Žádost MP o kameru do oblasti Na Bylance 
Gestor RM: Do 30.6.23 starosta města prověří možnost zřízení kamer do oblasti Na Bylance. 
F) Odbor dopravy –  Žádost o průjezdnost zbývající části ulice Na Bylance do ulice Táborská, která je v 
současnosti zaterasena 4 betonovými květináči. 
Gestor RM: Odbor správy majetku prověří průjezdnost. 
G) Likvidace neoficiálního zvířecího hřbitova Na Rovinách – u kapličky  OPAKUJEME 
Gestor RM: Odbor správy majetku obdržel vyjádření Lesů ČR, že se jedná o vzpomínkové místo. 
H) Požadavek na řešení většího množství vozidel dlouhodobě zaparkovaných v ulici Na Terase na 
pozemku města. 
Gestor RM: Starosta řeší odstranění vozidel dle požadavku. 
J)  Autobus, který parkuje na zastávce V Cihelně, stojí v protisměru a znemožňuje tak přehlednou 
dopravu. Pan Fedorovič požádal o doporučení alternativního místa, kterým by mohla být např. točna 
ve stejné ulici určená pro otáčení autobusů (viz obrázek na straně 3). 
Gestor RM: Možnost parkování autobusu již řeší Odbor správy majetku. 
 
Nové podněty nebo informace: 

 
Dům v ulici V Cihelně, č.p. 71 je opravený novým vlastníkem, ale bohužel k němu nejsou parkovací 
místa. Toto omezuje průjezdnost MHD. OV proto vznese požadavek na zákaz zastavení z důvodu 
umožnění průjezdnosti. 



 
Návrh vyhlášky pro omezení hluku do 7:00 ranní od pondělí do soboty a dále v neděli a den, kdy je 
státní svátek. 
 
OV zažádá o emailovou adresu na doméně města. 
 
OV připraví seznam návrhů na nástěnku na Dolním Žižkově a poskytne zde také emailovou adresu pro 
komentáře a možnost vyjádření se k jednotlivým bodům. 
 
OV zažádá o nástěnku na Horním Žižkově a návrh, kde by nástěnka mohla být. Případně se nabízí 
možnost umístění nástěnky např. u místa, kde je zeleň (před PPL boxem) u obchodu Coop. 
 
Na základě změn v dostupnosti České pošty OV požádá o upravení možnosti dočasného parkování u 
hlavní pošty v ulici Masarykova. 
 
Informace o tom, že ve Vyšatově lomu bude do budoucna parkoviště. 
 
OV vznese žádost pro starostu o zlepšení bezpečnostních podmínek v tunelu (osvětlení, zpevnění 
povrchu) u Dospivova tzv. „U Spáleného mlýna“. 

 

Jednání OsV bylo oficiálně ukončeno v 19:11.    

 
2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM a ZM: 

 
A: Dům v ulici V Cihelně, č.p. 71 je opravený, ale bohužel k němu nejsou parkovací místa. Toto 
omezuje průjezdnost MHD. Doporučujeme proto zákaz zastavení na komunikaci V Cihelně u tohoto 
domu. 
 
B: Navrhujeme přípravu vyhlášky pro regulaci činností způsobujících hluk do 7:00 ranní od pondělí do 
soboty a dále v neděli a ve státní svátek po celý den. 
 
C: Žádáme o emailovou adresu pro OV na doméně města. 
 
D: Žádáme o zřízení nástěnky na Horním Žižkově a návrh, kde by nástěnka mohla být. Případně se 
nabízí možnost umístění nástěnky např. u místa, kde je zeleň (před PPL boxem) u obchodu Coop. 
 
E: Vzhledem ke změnám v dostupnosti České pošty by OV chtěl zažádat o upravení možnosti 
dočasného parkování u hlavní pošty v ulici Masarykova. 
 
F: Žádáme o zlepšení bezpečnostních podmínek v tunelu (osvětlení, zpevnění povrchu) u Dospivova „U 
Spáleného mlýna“. 
 
Opakovaná žádost z jednání dne 4.5.23: 
C) Žádost  o zřízení  „místa k přecházení“ v Táborské ulici  
Místo pro přecházení stále není vyřešeno. OV opětovně žádá o projednání. 
 
 

 
Zapsala:  Linda Vlachová    Zápis ověřil:  Anna Šrajbrová 


